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De fractie heeft de volgende vragen:

De fractie van de VLP dankt de wethouder voor de gegeven antwoorden op de door ons gestelde 
aanvullende vragen m.b.t. de jaarrekening Saver 2018.

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/165-2019-Vraag-en-Antwoord-VLP-
Aanvullende-vragen-jaarrekening-Saver-2018.pdf

De beantwoording op de door ons gestelde vragen geeft voor onze fractie aanleiding om hier nog een 
verduidelijkende vraag over te stellen;

1. Waarom is de opbrengst van de oude milieustraat op de balans van Saver gereserveerd?

Namens de fractie van VLP, 

Arwen van Gestel

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

 

Antwoord: De aandeelhouders hebben, mede op basis van de liquiditeitspositie van Saver, besloten 
deze boekwinst te reserveren en in de AVA van december 2019 het onderwerp te bespreken.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,

wethouder
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